
Zápisnica z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 27.6.2025 v zasadačke obecného úradu 

 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  Neprítomní: Ján Potocký, Juraj Leško,  

                                                                                            Peter Bakajsa, Igor Radyk 

 

Overovatelia zápisnice: Radoslav Šuhajda, František Bezek 

 

Zapisovateľ:  Martina Šuhajdová 

 

 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie overovateľov zápisnice, zapisovateľky, schválenie programu 

    zasadnutia 

2. Žiadosť o pripojenie nehnuteľnosti s.č. 278 na verejný vodovod 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Návrh záverečného účtu obce za rok 2024, Stanovisko hl. kontrolórky k Záverečnému účtu     

   obce za rok 2024 

5. Čerpanie rezervného fondu 

6. Rozpočtové opatrenie č. 2/2025 

7. Zriadenie kontrolnej komisie, určenie počtu jej členov a vymedzenie úloh 

8. Informácia o folklórnych slávnostiach obce 2025 

9. Investičné akcie obce 

10. Rôzne 

11. Záver 

 

 

Bod č. 1: Otvorenie zasadnutia 

 

V tomto bode programu starosta obce MVDr. Peter Olejník otvoril zasadnutie a skonštatoval, že 

z 9 poslancov je 5 prítomných a OcZ je uznášania schopné.  

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí poslanci Radoslav Šuhajda a František Bezek.  

Za zapisovateľku Martina Šuhajdová. Obecné zastupiteľstvo program rokovania, overovateľov 

zápisnice a zapisovateľku jednohlasne schválilo. Prítomné boli aj občianky obce, pani Alexandra 

Minarčínová, ktorej sa týkal bod 2. a po jeho prerokovaní odišla a pani Katarína Bančejová, 

ktorej problematika sa riešila hneď po druhom bode a je zapísaná v bode rôzne. Po prerokovaní 

svojej sťažnosti odišla. 

 

Uznesenie č. 3/a/2025 

 

OcZ schvaľuje overovateľov zápisnice: Radoslava Šuhajdu a Františka Bezeka a zapisovateľku 

zápisnice: Martinu Šuhajdovú.  

 

OcZ schvaľuje program rokovania. 



Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x - x - x x - - x 5 
proti           
zdrža 

lsa 
          

 

 

Bod č. 2.: Žiadosť o pripojenie nehnuteľnosti s.č. 278 na verejný vodovod 

 

Prítomná pani Alexandra Minarčínová, ktorá býva s rodinou v rodinnom dome s.č. 278 sa o 

možnosti napojenia nehnuteľnosti s.č. 278 na verejný vodovod informovala skôr a riešili túto 

problematiku s p. starostom. Dom sa nachádza na mieste, kde nie je priamy vstup od obecnej 

cesty a prechod je len cez dvor pána Matúša Fedorišina, alebo po poľnej ceste za záhradami 

rodinných domov na ulici Majir. Práve prechod cez dvor p. Ferorišina bola najvhodnejšia a 

najlacnejšia alternatíva aj na napojenie na verejný vodovod. Avšak p. Fedorišin nedovolil ani 

rozkopanie dvora ani prepich cez jeho dvor. Starosta sa vyjadril, že túto problematiku s p. 

Fedorišinom riešil aj osobne, žiaľ neuspel. Ako jediné riešenie by bolo napojenie od vodovodu 

pri s.č. 285 – od dvora spol. D.K.Agro poza záhrady až k domu p. Minarčínovej. Toto riešenie je 

však pre obec cenovo náročné, podľa predbežnej cenovej ponuky by investícia bola približne 

26 000,- Eur. Nastala diskusia, kde sa jedotliví poslanci vyjadrili a následne dal starosta 

hlasovať, kto je za použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu na realizáciu tejto 

prípojky. Hlasovaním daný návrh nebol schválený, keďže dvaja poslanci boli za a traja sa zdržali 

hlasovania. Poslanec Marek Bakajsa navrhol, aby sa skúsila nájsť ešte iná alternatíva 

financovania v spolupráci s VVS a.s., prípadne osloviť viac stavebných firiem ohľadom lacnejšej 

cenovej ponuky. 

 

Uznesenie č. 3/b/2025 

 

OcZ berie na vedomie žiadosť p. Alexandry Minarčínovej o pripojenie nehnuteľnosti s.č. 278 na 

verejný vodovod. 

 

OcZ neschvaľuje použitie financií z rezervného fondu vo výške 26 000,- Eur na realizáciu 

vodovodnej prípojky k domu s.č. 278. 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za  -  - x x - -  2 
proti          0 

zdržal 

sa 
x  x      x 3 

 

 

OcZ navrhuje osloviť VVS a.s. a hľadať spoločné riešenie pripojenia a financovania, prípadne 

oslovenie ďalších firiem ohľadom lacnejšej cenovej ponuky. 

 

 

 

 



Bod č. 3: Kontrola plnenia uznesení 

 

Starosta obce informoval poslancov OcZ o stave plnenia uznesení a úloh plynúcich z rokovaní 

OcZ. 

Uznesenie č. 3/c/2025 

 

OcZ berie na vedomie informácie o plnení uznesení a úloh plynúcich z rokovaní OcZ. 

 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x - x - x x - - x 5 
proti           

zdržal 

sa 
          

 

 

 

Bod č. 4: Návrh záverečného účtu obce za rok 2024, Stanovisko hl. kontrolórky k 

Záverečnému účtu obce za rok 2024 

 

OcZ  bolo oboznámené s Návrhom záverečného účtu obce za rok 2024 a Stanoviskom hlavnej 

kontrolórky k Záverečnému účtu obce za rok 2024, keďže poslancom boli materiály zaslané 

mailom. K záverečnému účtu a stanovisku neboli žiadne pripomienky, preto hneď pristúpili 

k hlasovaniu. 

 

 

Uznesenie č. 3/d/2025 

 

 

OcZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra a stanovisko k Záverečnému účtu za rok 2024 

 

OcZ schvaľuje Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad 

 

OcZ schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenie na tvorbu rezervného fondu vo    

výške 0 Eur 

 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x - x - x x - - x 5 
proti           

zdržal 

sa 
          

 

 

 

 

 



Bod č. 5: Čerpanie rezervného fondu  

 

V prílohe Rozpočtové opatrenie č. 2/2025, ktorú poslanci dostali mailom bol aj návrh na 

čerpanie rezervného fondu nasledovných súm na realizáciu projektov: 

          4 122,- Eur „Prestrešenie prechodov a altánok v ZŠ s MŠ“ 

          7 900,- Eur „Rekonštrukcia hracej plochy v telocvični“ 

        10 000,- Eur „Vyhliadková veža“ 

        32 024,- Eur „Stavebné úpravy, modernizácia tried a ŠKD v ZŠ s MŠ 

 

Starosta zároveň informoval o realizácii týchto projektov a dal hlasovať za čerpanie z rezervného 

fondu. Poslanci toto čerpanie schválili. 

 

Uznesenie č. 3/e/2025 

 

OcZ schvaľuje čerpanie z rezervného fondu na realizáciu projektov: 

 

• „Prestrešenie prechodov a altánok v ZŠ s MŠ“ 4 122,- Eur 

 

• „Rekonštrukcia hracej plochy v telocvični“ 7 900,- Eur 

 

• „Vyhliadková veža“ 10 000,- Eur 

 

• „Stavebné úpravy, modernizácia tried a ŠKD v ZŠ s MŠ“ 32 024,- Eur 

 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x - x - x x - - x 5 
proti           

zdržal 

sa 
          

 

 

 

Bod č. 6: Rozpočtové opatrenie č. 2/2025 

 

Poslanci sa s rozpočtovým opatrením č. 2/2025 oboznámili, nemali k nemu žiadne pripomienky 

a jednohlasne ho schválili. 

 

Uznesenie č. 3/f/2025 

 

OcZ schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 2/2025 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x - x - x x - - x 5 
proti           

zdržal 

sa 
          



Bod č. 7: Zriadenie kontrolnej komisie, určenie počtu jej členov a vymedzenie jej úloh 

 

Ako ďalší bod programu bolo rokovanie o zriadení dočasnej kontrolnej komisie, určenie 

počtu jej členov a vymedzenie jej úloh. Na preklenutie času, počas ktorého nemôže hlavná 

kontrolórka obce vykonávať svoju funkciu (materská dovolenka), sa zriaďuje dočasná kontrolná 

komisia obce Rakovec nad Ondavou. Za členov starosta obce navrhol poslancov z obecnej rady: 

Radoslav Šuhajda, Marek Bakajsa, Juraj Leško. 

Dočasná kontrolná komisia je zriadená do opätovného nástupu hlavného kontrolóra do 

zamestnania (do skončenia materskej dovolenky). 

Dočasná kontrolná komisia bude plniť úlohy plynúce z funkcie hlavného kontrolóra, a to 

najmä: 

• kontrola finančných operácii obce, 

• stanovisko k návrhu rozpočtu na roky 2026 – 2028, 

• kontrola zákonnosti, účinnosti, hospodárnosti a efektívnosti pri nakladaní s majetkom 

obce, 

• kontrola zákonnosti prijímania VZN, uznesení, plnenie úloh starostu obce, 

• správa z kontrolnej činnosti za II.  polrok 2025. 

Po diskusii obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo zriadenie dočasnej kontrolnej komisie 

v zmysle par. 15 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení – do opätovného nástupu 

hlavného kontrolóra do zamestnania (do skončenia materskej dovolenky). Za členov komisie 

boli schválení traja poslanci – Radoslav Šuhajda, Marek Bakajsa, Juraj Leško. Vymedzené úlohy 

dočasnej kontrolnej komisie boli rovnako jednohlasne schválené. 

  

 

Uznesenie č. 3/g/2025 

 

OcZ schvaľuje 

 

• zriadenie dočasnej kontrolnej komisie v zmysle § 15 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení – do opätovného nástupu hlavného kontrolóra do zamestnania – do skončenia 

materskej dovolenky, 

• počet členov dočasnej komisie v zložení: Marek Bakajsa, Juraj Leško, Radoslav Šuhajda 

• úlohy dočasnej kontrolnej komisie úlohy plynúce z funkcie hlavného kontrolóra obce a 

to:   

- kontrola finančných operácií obce 

- stanovisko k návrhu rozpočtu na roky 2026-2028 

- kontrola zákonnosti, účinnosti, hospodárnosti a efektívnosti pri nakladaní s majetkom 

obce, 

- kontrola zákonnosti prijímania VZN, uznesení, plnenie úloh starostu obce 

- správa z kontrolnej činnosti za II. polrok 2025 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x - x - x x - - x 5 
proti           

zdržal 

sa 
          

 



Bod č. 8: Informácia o folklórnych slávnostiach obce 2025 

 

Starosta obce len pripomenul, že folklórne slávnosti obce budú konané tak ako bolo naplánované 

a že bude potrebovať pomoc dvoch poslancov, ktorí privítajú a usmernia prichádzajúce súbory. 

Prítomní poslanci navrhli poslancov Jána Potockého, Petra Bakajsu, prípadne Igora Radyka 

o čom budú poslanci telefonicky oboznámení. 

 

Uznesenie č. 3/h/2025 

 

OcZ berie na vedomie informácie o folklórnych slávnostiach obce a navrhuje poslancov Jána 

Potockého, Petra Bakajsu a Igora Radyka poveriť privítaním a usmernením prichádzajúcich 

súborov. 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x - x - x x - - x 5 
proti           

zdržal 

sa 
          

 

 

 

Bod č. 9: Investičné akcie obce 

 

V tomto bode starosta pripomenul projekty, ktoré prebiehajú a budú prebiehať v tomto roku 

a projekty, ktoré sa plánujú realizovať. 

• Multifunkčné ihrisko – práce sa ukončujú  

• Prestrešenie prochodov medzi pavilónmi a altánok v ZŠ s MŠ – do konca roka 

• Zateplenie telocvičňe 

• Rekonštrukcia hracej plochy telocvične 

• Cyklochodník 

• Vyhliadková veža – vo výrobe 

• Traktor – vo výrobe 

• Autobusové zastávky 

 

 

Uznesenie č. 3/ch/2025 

 

OcZ  berie na vedomie  informácie o investičných akciách obce 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x - x - x x - - x 5 
proti           

zdržal 

sa 
          

 

 



Bod č. 10: Rôzne 

 

 

A. V bode rôzne ešte na začiatku zastupiteľstva po skončení bodu 2. vystúpila pani Katarína 

Bančejová. Tá oboznámila prítomných poslancov o pretrvávajúcich problémoch so susedmi, 

manželmi Marinčákovými. Tí ani po mnohých upozorneniach a výzvach nezmenili svoj 

postoj k umiestneniu koní do zadnej časti svojho pozemku, čím by sa problém značne 

zmenšil, ak nie celkom vyriešil. Navyše sa výrazne zhoršili slovné útoky pána Marinčáka na 

rodinu pani Bančejovej. Tá uvádza, že ju susedia neustále slovne napádajú, provokujú, po 

koňoch neupratujú pravidelne. Tie sa často pohybujú po prednej časti pozemku hneď vedľa 

domu pani Bančejovej, čo preukázala aj fotodokumentáciou. Tento susedský problém 

pretrváva dlhodobo. Zo strany obce boli podstúpené rôzne kroky na jeho urovnanie, no žiaľ 

neúspešne. Obec však nie je oprávnená zasahovať do chovu, resp. jeho rušenia, na čo bola 

upozornená aj prokuratúrou. Avšak oprávnená Veterinárna správa v tejto veci neurobila 

žiadne kroky, aby tento problém vyriešila. S výnimkou pár hlásených kontrol, výsledkom 

ktorých bolo, že chov koní je v poriadku.  

Po diskusii k tejto sťažnosti OcZ navrhlo opätovne vyzývať p. Marinčákovú na presun koní 

do zadnej časti pozemku a na urovnanie rozvrátených susedských vzťahov. 

 

Uznesenie č. 3/i/2025 

 

 

OcZ  berie na vedomie  sťažnosť pani Kataríny Bančejovej ohľadom chovu koní pani 

Marinčákovej. 

 

OcZ navrhuje posielať opätovné upozornenia a výzvy pani Marinčákovej na premiestnenie koní 

do zadnej časti pozemku, pravidelné upratovanie po koňoch a neobťažovanie susedov 

Bančejových slovnými útokmi. 

 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x - x - x x - - x 5 
proti           

zdržal 

sa 
          

 

 

 

B. Starosta obce informoval poslancov o vstupe obce do spoločného stavebného úradu 

s mestom Sečovce a uzavretie zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu s Mestom 

Sečovce 

 

Uznesenie č. 3/j/2025 

 

OcZ  na základe Priameho vyzvania Kód: 16I04-12-P13 s cieľom realizácie: Zriadenie Centra 

Zdieľaných služieb v Sečovciach: 

 



a) s ch v a ľ u j e  

 

vstup obce do spoločného obecného úradu s mestom Sečovce a uzavretie zmluvy o zriadení 

spoločného obecného úradu s Mestom Sečovce, so sídlom Nám. sv. Cyrila a Metoda 43/27, 078 

01 Sečovce, IČO: 00331899, zastúpeným PaedDr. Dominikom Frajkorom, primátorom mesta 

Sečovce, podľa § 20a zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov 

 

b) p o v e r u j e  

 

starostu obce MVDr. Petra Olejníka podpisom zmluvy s Mestom Sečovce, so sídlom Nám. sv. 

Cyrila a Metoda 43/27, 078 01 Sečovce, IČO: 00331899, zastúpeným PaedDr. Dominikom 

Frajkorom, primátorom mesta Sečovce, o zriadení spoločného obecného úradu podľa § 20a 

zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x - x - x x - - x 5 
proti           

zdržal 

sa 
          

 

 

C. Obci bola doručená žiadosť pani Márie Sabolovej o poskytnutie finančného príspevku vo 

výške 250,- Eur na organizáciu volejbalového turnaja, ktorý sa uskutoční 12.7.2025 

v miestnom parku pri ZŠ s MŠ. Príspevok má byť použitý na občerstvenie, zakúpenie trofejí 

a vecných cien pre zúčastnených. Starosta navrhol poskytnúť im na tento účel sumu 200,- 

Eur, čo poslanci schválili. 

 

Uznesenie č. 3/k/2025 

 

OcZ  schvaľuje  poskytnutie finančného príspevku vo výške 200,- Eur na volejbalový turnaj 

12.7.2025 pani Márii Sabolovej. 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x - x - x x - - x 5 
proti           

zdržal 

sa 
          

 

 

 

 

 

 



D. Ďalšou žiadosťou doručenou obci bola žiadosť p. Petra Bezeka o oslobodenie od poplatku za 

komunálne odpady za rok 2025 z dôvodu darcovstva krvi. Žiadosť bola poslancami 

schválená. 

 

Uznesenie č. 3/l/2025 

 

OcZ  schvaľuje  žiadosť p. Petra Bezeka o oslobodenie od poplatku za KO za rok 2025 z dôvodu 

darcovstva krvi. 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x - x - x x - - x 5 
proti           

zdržal 

sa 
          

 

 

 

Nakoľko program rokovania obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, starosta obce sa poďakoval 

prítomným za účasť a tým zasadnutie OcZ ukončil.  

 

 

Zapísala: Martina Šuhajdová 

 

v Rakovci nad Ondavou, dňa 27.6.2025 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:      Radoslav Šuhajda         ........................... 

 

                                            František Bezek                 ........................... 

 

 

 

 

 

 

                  MVDr. Peter Olejník 

                      starosta obce 

 


